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Dzieło Jana Pawła II

"Z Opus Dei zetknąłem się
jeszcze w czasach studenckich".
W swojej nowej książce-
wywiadzie abp Józef Kowalczyk
odpowiada również na pytanie
o Opus Dei.

01-12-2008

- Na temat Opus Dei krąży wiele
mitów i fałszywych opinii, niekiedy
wręcz szkalujących tę instytucję.
Ewidentnym przykładem jest
książka „Kod da Vinci” i oparty na
niej film o tym samym tytule.
Podobne nonsensy wypisywano



ongiś o rzekomo wszechwładnych
jezuitach. Traktuje się Opus Dei
jako mafię wewnątrzkościelną.
Ksiądz Arcybiskup znał założyciela
tej organizacji kościelnej Jose
Escrivá de Balaguera, która skupia
w swoich szeregach nie tylko
duchownych, ale także ludzi
świeckich, żyjących w małżeństwie
lub w stanie wolnym. Jaką w istocie
rolę pełni Opus Dei w Kościele?

- Z Opus Dei zetknąłem się jeszcze w
czasach studenckich. Zetknąłem się
także z założycielem Opus Dei, a
nawet brałem udział w jednym z dni
skupienia, które prowadził dzisiaj już
święty Josemaria Escrivá de
Balaguer. Jego współpracowników, a
moich kolegów starszych i
młodszych spotykałem m.in. w
kościele św. Eugeniusza w Rzymie.

Jestem pełen uznania i podziwu dla
daru Bożego ich oddziaływania, czyli
ewangelizacji czynionej w taki



sposób, że szanuje kompetencje i
zdolności każdego. (...)

Ojciec Święty Jan Paweł II darzył
wielkim zaufaniem i szacunkiem
prałaturę Opus Dei. Przecież ta
prałatura to jest także jego dzieło.
Nadał jej strukturalną formę w
wymiarach Kościoła powszechnego
oraz dokonał beatyfikacji i
kanonizacji założyciela Opus Dei.
Ojciec Święty zawsze zachowywał
charakterystyczną postawę wobec
nowych zjawisk i wspólnot
kościelnych: jeżeli to jest dzieło
ludzkie, to samo się rozpadnie, a
jeżeli Boże, to nie walczmy z Panem
Bogiem.
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Świadectwo i służba. Rozmowy o
życiu i Kościele - Abp Józef Kowalczyk,
2008.

----------------------------------------------------------------------------



Patrz też:

Homilia J. E. Ks. Arcybiskupa
Jozefa KOWALCZYK a, Nuncjusza
Apostolskiego w Polsce

Homilia wygłoszona podczas Mszy
św. odprawionej w bazylice
katedralnej diecezji warszawsko-
praskiej p.w. św. Michała Archanioła
i św. Floriana Męczennika, z okazji
zakończenia obchodów 100-lecia
urodzin św. Josemarii Escrivy,
założyciela Opus Dei.

„Jak św. Jozef – mało mowić, dużo
robić”

Spotkanie abp. Józefa Kowalczyka,
Nuncjusza Apostolskiego w Polsce ze
studentami w Ośrodku Akademickim
„Przy Filtrowej” w Warszawie.

Służycie Kościołowi poprzez wasze
świeckie apostolstwo
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22 czerwca 2007 w Archikatedrze
Warszawskiej św. Jana abp. Józef
Kowalczyk, Nuncjusz Apostolski w
Polsce, przewodniczył Mszy św. z
okazji wspomnienia liturgicznego św.
Josemarii Escrivy. Podajemy
fragmenty homilii z naszymi
śródtytułami.

Zdjęcia ze Mszy w Warszawie, 22
czerwca 2007

22 czerwca 2007 w Archikatedrze
Warszawskiej św. Jana abp. Józef
Kowalczyk przewodniczył Mszy św. z
okazji wspomnienia liturgicznego św.
Josemarii Escrivy. Zamieszczamy
zdjęcia z tej uroczystości.
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